
BESNICA
V okviru obiskov po krajevnih

skupnostih so se v začetku oktobra
sestali člani KK SZDl. Besnica s
predstavniki občinske konference
SZDL. Obravnavali so sprotno pro-
blemaliko, predvsem pa vlogo SZDL
pri i/obraievanju delegatov in orga-
nizacije javne razprave o samou-
pravaih sporazumih družbenih de-
javnosti za naslednje srednjeročno
obdobje. Navzoči so znova ugotovili
stalno navzoč problem naše krajevne
skupaosti, ki je v tem, da je na pre-
cejšnji površini zelo malo Ijudi in je
težko dobiti aktiviste za družbenopo-
litično delovanje.

V naši KS so le štirje telefonski
priključki, prav telefon pa bi na
našem območju bistveno lajšal pro-
blem komuniciranja, saj so vasi in za-
selki razvezani in oddaljeni od mesta.
KS Besnica in podjetje za PTT pro-
met Ljubljana sta sklenila sporazum
o sofinanciranju gradnje naročni-
škega teletonskega omrežja v KS Be-
snica. Projekt bi moral biti realiziran
do marca 1981. KS naj bi dobila
nekaj novih priključkov v samo vas
Besnica, kar pa seveda ne bi rešilo
oddaljenih vasi v naši KS, ki telefon
prav tako ali še bolj potrebujejo.

Kako pa je s cestno povezavo in z
avtobusnim prometom v naši KS?
Eno in drugo v več primerih ni naj-
boljše, precej kritik pa je bilo izreče-
nih na račun avtobusne linije, saj en
avlobus dnevno ne zadošča za po-
trcbe krajanov. Uveden bi moral biti
vsaj še dodatni avtobus in je o tem
iraša KS obvestia a^obusno pod-

Glede otroškega varstva v KS naši
krajani želijo, da bi bil ustanovljen
VVZ oddelek predšolskih in morda
tudi šolskih otrok za potrebe celotne
KS. Tako bi bil rešen problem mladih
družin, razbremenjeni pa bi bili tudi
zavodi v drugih KS. kamor sedaj ne-
kateri vozijo svoje malčke.

V naši KS bi morali še mnogo na-
rediti glede komunalne gradnje. Po-
javljajo se namreč pereči problemi
glede vodovodov, cest, slabe elek-
trične napetosti v nekaterih vaseh
itd., kar bo treba čimprej rešiti, če
hočemo zajeziti odseljevanje mladih
družin v mesta.
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